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Protokół Nr VII/2024 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 29 października 2024 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 13:30 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru VII/63/2024 do VII/69/2024. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające                                       

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 21 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Kamil Krzyżanowski.  

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Brak propozycji do zmian.  

 

Porządek obrad, jaki otrzymali Radni: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2024-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy Miejskiej Ostróda żłobek lub klub dziecięcy, 

lub zatrudniających dziennych opiekunów w 2025 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Miejską Ostróda a Powiatem Ostródzkim w sprawie wykonywania niektórych obowiązków 

zarządcy drogi w pasach drogowych ulic powiatowych na terenie miasta Ostródy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 155/9 położonej w obrębie 0009 

miasta Ostróda przy ul. Władysława Jagiełły.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, położonych              

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Ignacego Paderewskiego, oznaczonych w ewidencji gruntów 

nr działek 21/27 i 21/30 oraz nr 21/26, na rzecz użytkownika wieczystego.  

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Zamknięcie VII sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 

Głosowanie nad protokołem: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie podstaw 

prawnych oraz nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach.  
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Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności. 

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o remont na ulicy Sembrzyckiego. Radny zapytał                     

o wiaty przystankowe.  

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał o inwestycje na ul. Sienkiewicza. Radny zabrał głos               

w sprawie utworzenia Rady Osiedla Stare Miasto. Zapytał również o konsultacje społeczne              

w sprawie rond.  

Radny Leszek Potorski, wniósł uwagi do sprawozdania Burmistrza.  

 

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady.    

 

Brak dyskusji w punkcie 

 



4 
 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przedstawił uzasadnienie uchwały. Petycja 

została uznana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji za bezzasadną.  

 

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 19 Radnych 

- „Przeciw” – 2 Radnych  

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/63/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta. 

 

Ad 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035. 

 

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/64/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035 została podjęta. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

 

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/65/2024 w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024 została 

podjęta. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy Miejskiej Ostróda żłobek lub 

klub dziecięcy, lub zatrudniających dziennych opiekunów w 2025 r. 

 

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/66/2024 w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących na terenie Gminy Miejskiej Ostróda żłobek lub klub dziecięcy, 

lub zatrudniających dziennych opiekunów w 2025 r. została podjęta. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Miejską Ostróda a Powiatem Ostródzkim w sprawie wykonywania niektórych 

obowiązków zarządcy drogi w pasach drogowych ulic powiatowych na terenie miasta 

Ostródy.  

 

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/67/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Miejską Ostróda a Powiatem Ostródzkim w sprawie wykonywania niektórych 

obowiązków zarządcy drogi w pasach drogowych ulic powiatowych na terenie miasta Ostródy 

została podjęta. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 155/9 położonej                           

w obrębie 0009 miasta Ostróda przy ul. Władysława Jagiełły.  
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Radna Anna Rutkiewicz, nawiązała do problemu likwidacji oddziału położniczego w Ostródzie.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, uważam, że jest to temat do punku wolne wnioski. 

Nie dotyczy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Radny Stanisław Orzechowski, wyraził poparcie dla Radnej Rutkiewicz. Ta uchwała jest 

integralnie związana ze szpitalem. Uważam, że decyzja o likwidacji oddziału położniczego jest 

niewłaściwa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, wrócimy do tematu w wolnych wnioskach. 

Projekt uchwały dotyczy planu zagospodarowania przestrzennego.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/68/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 155/9 położonej w obrębie 0009 

miasta Ostróda przy ul. Władysława Jagiełły została podjęta.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, położonych              

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Ignacego Paderewskiego, oznaczonych w ewidencji 

gruntów nr działek 21/27 i 21/30 oraz nr 21/26, na rzecz użytkownika wieczystego.  

 

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr VII/69/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, położonych              

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Ignacego Paderewskiego, oznaczonych w ewidencji gruntów 

nr działek 21/27 i 21/30 oraz nr 21/26, na rzecz użytkownika wieczystego została podjęta. 

 

Ogłoszono 5 min przerwy 
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Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radna Anna Monist, zapytała o zmianę w naliczaniu opłat za wywóz śmieci. Radna zapytała 

o selekcję odzieży i obuwia.   

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, poinformował o nowej ustawie śmieciowej oraz ustaleniach 

podczas Zarządu Związku Gmin Czyste Środowisko.  

Radna Anna Monist, zabrała głos w sprawie komunikacji na ul. 11 Listopada. Poruszyła 

problem biletomatów, aby móc nabywać bilet za gotówkę.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, będzie możliwość gotówkowej sprzedaży biletów                            

w wyznaczonych biletomatach.  

Radna Anna Monist, zabrała głos w sprawie szpitala. Radna zawnioskowała o pozostawienie 

oddziału położniczego w Ostródzie.  

Radna Anna Rutkiewicz, nie można zabrać kobietom prawa do wyboru. Prawa kobiet powinny 

być respektowane. Jestem za tym by jedno z rond było nazwane rondem „Praw Kobiet”.  

Przewodniczący Adrian Godlewski, zderzamy się z demografią. W Internecie są dostępne 

statystyki przyrostu naturalnego. Mamy więcej zgonów niż urodzeń. Jestem również 

zwolennikiem tego by porodówka dalej funkcjonowała w naszym mieście.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, zgadzam się ze słowami Przewodniczącego Rady. Nagłość 

tej decyzji oburzyło wielu mieszkańców miasta.  

Radny Czesław Najmowicz, zapytał o sytuację w OCSiR, jak wygląda obecnie sytuacja ze 

stanowiskiem dyrektora jednostki.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, poprzedni dyrektor został zwolniony dyscyplinarnie, nie ma 

zakończenia sprawy w sądzie pracy. Zwolniono go bez świadczenia pracy. Nowa Pani dyrektor 

pełniąca obowiązki wywiązuje się bardzo dobrze. 

Radna Beata Horodyłowska, poruszyła temat wykorzystania wieży ciśnień np. na kawiarnię 

czy galerię. 

Zastępca Burmistrza Cezary Wawrzyński, bierzemy pod uwagę wykup tej wieży. Miastu 

przysługuje prawo pierwokupu.  

Radna Beata Horodyłowska, zapytała, czy jest prawdą, że w Ostródzie będzie prowadzony 

„Uber”.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, zgłosiła się do nas firma reprezentująca „Ubera”. Firma 

spełnia wszystkie wymogi do zarejestrowania takiej taksówki w Ostródzie.  

Radna Beata Horodyłowska zapytała, ile w mieście mamy kamer. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, mamy 54 kamery. Rozwój sieci monitoringu jest jednym z 

punktów Programu Szwajcarskiego.  
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Radny Leszek Potorski, zapytał o objazd ronda na ul. Olsztyńskiej i ul. Drwęckiej. Można 

objechać od ul. Nadrzecznej do ul. Olsztyńskiej by uniknąć korków.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, remont ronda dobiega końca. W dniu 1 listopada rondo 

będzie tymczasowo otwarte.  

Radny Dariusz Struk, zapytał o podwyżki śmieci. Co wpłynęło na tak potężną podwyżkę.  

Radna Anna Rutkiewicz, czy prowadzone są rozmowy z Żeglugą w sprawie uruchomienia linii 

autobusowych do Gminy Wiejskiej.  

Radny Kamil Krzyżanowski, zwrócił uwagę na problem mieszkalnictwa w mieście.  

Radny Jarosław Borzuchowski, należy przeanalizować zaproponowane stawki przez Związek 

Gmin „Czyste Środowisko”. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, ustosunkował się do słów Radnego.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, należy zgłosić wniosek odnośnie udzielenia 

bonifikaty dla rodzin wielorodzinnych. Radny zapytał na jakim etapie jest rozbudowa 

cmentarza przy ul. Spokojnej.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, wniosek o bonifikatę złożyłem już na posiedzeniu. Prace 

nad budową cmentarza trwają.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, uzupełniając wypowiedź Burmistrza, rozmawiamy                 

z właścicielami terenów przy ul. Spokojnej.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, poruszył temat przystanków i ławek na cmentarzu. 

Ławek jest znacznie za mało. Proszę o interwencję. Wiceprzewodniczący zapytał jakie podatki 

są naliczane dla firmy, która ma hulajnogi na terenie naszego miasta i jakie podatki będą 

naliczane dla „Ubera”? Czas pomyśleć nad ruchem jednostronnym na ulicach Czarnieckiego, 

Jana III Sobieskiego.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, odpowiedział na zadane pytania. Będą prowadzone 

konsultacje społeczne. Planowane jest dużo inwestycji, na wszystko potrzebujemy czasu, nie 

damy rady zrobić wszystkiego od razu.   

Radny Stanisław Orzechowski, poruszył temat dotyczący nowych miejsc grzebalnych, czy była 

dokonana analiza wyznaczenia nowych miejsc na cmentarzu przy ul. Chrobrego.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, w pierwszej kolejności pracujemy nad cmentarzem przy                           

ul. Spokojnej. Na dzień dzisiejszy nie wiem, czy jest możliwość powiększania cmentarza przy 

ul. Chrobrego.  

Radny Stanisław Orzechowski, doprecyzował pytanie, chodziło mi o wykorzystanie miejsc już 

istniejących.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, MABK prowadzi weryfikację. Ten proces trwa od lat.  

Radny Ryszard Kowalski, chcielibyśmy zaprosić prezesa MABK na Komisję, by porozmawiać 

na temat cmentarza. Radny zapytał o możliwość powstawania kolejnych kolumbariów. 

Radna Anna Monist, poruszyła problem rzucania hulajnóg na chodnikach.  
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Radny Dariusz Bujak, to służy miastu. Nikt nie chce robić na złość i rzucać specjalnie                           

w niedozwolonych miejscach. Można przeprowadzić spotkania informacyjne z mieszkańcami 

o poprawnym używaniu hulajnóg.  

Radny Marek Gołębiewski, zabrał głos w sprawie komunikacji miejskiej. Radny poruszył 

problem zakupu biletów za gotówkę.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, nie ma możliwości zakupu biletów u kierowcy.  

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania. 

 

Brak złożonych interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 16 

Zamknięcie VII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad VII sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                 Zatwierdził:                     

 

Natalia Subocz 

 

                          


